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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 

 

 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 

încheiat astăzi, 28 noiembrie 2013, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 

 

 

 

 Lucrările şedinţei încep la ora 14
00

 în prezenţa a 18 consilieri din numărul total 

al membrilor Consiliului. 

 Prin Dispoziţia nr.3358 din 22 noiembrie 2013 consilierii au fost invitaţi la 

şedinţa ordinară a Consiliului local din data 28  noiembrie 2013, ora 14
00

, care are loc 

în sala de şedinţe proprie din Bulevardul Bucureşti, nr.49-51. 

 

 Prezenţi:  

       

1. Gâdea Gheorghe 

2. Badea Ionuţ 

3. Popazu Liviu 

4. Truică Liliana 

5. Pârlea Victor Constantin 

6. Oprişan Gigi 

7. Cartojan Dan Liviu 

8. Cioacă Ionuţ 

9. Măroiu Marian 

10. Bălănean Viorel  

11. Velicu Florian 

12. Ciobanu George Daniel 

13. Cepraga Cornel Sorin 

14. Dinu Cristina Elena 

15. Vladu Alexandru 

16. Dinu Ionel 

17. Ciulacu Mirela 

18.Stanciu Marius 

 

Absenţi: 

1. Ilie Clement 

2. Spoială Gheorghe 
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Preşedinte de şedinţă este domnul Cartojan Dan Liviu, ales  prin H.C.L. nr.326 

din 29  august  2013. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Bună ziua! Începem şedinţa dr astăzi prin 

a da cuvântul domnului Secretar Roşu Petre să vedem dacă avem cvorumul necesar.  

Domnul Secretar Roşu Petre: Bună ziua! Astăzi, 28 noiembrie 2013 a fost 

convocată şedinţă ordinară, sunt prezenţi 17 consilieri, lipsesc 3 consilieri: domnul 

consilier Ilie Clement, domnul consilier Dinu Ionel şi domnul consilier Spoială 

Gheorghe. Conform Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului Local 

şedinţa este legal constituită.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Mulţumesc! Supun la vot procesul verbal 

al şedinţei ordinare din data de 31 octombrie 2013, procesul verbal al şedinţei 

extraordinare din data 11 noiembrie 2013. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi procesele verbale au fost aprobate. 

Propunem suplimentarea ordinei de zi cu încă 4 Proiecte de hotărâre. Supun la vot 

Ordinea de zi cu completările menţionate. 

Cine este pentru ? Împotrivă? Abţineri? 

În unanimitate de voturi Ordinea de zi a fost aprobată. 

 

Punctul 1: Proiect de hotarâre privind aprobarea unui Protocol de Colaborare 

între Primăria Municipiului Giurgiu şi Centrul Naţional „România Digitală” 
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnu lconsilier Măroiu Marian:Comisia juridică a dat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget - finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia a dat aviz favorabil. 

Domnul consiler Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Sorin: Comisia a dat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Discuţii? Supunem la vot. Cine este 

pentru? Împotrivă? Abţineri? În unaimitate de voturi hotarârea a fost aprobată.  

 

Domnul consilier Dinu Ionel soseşte în sală la ora 14
10

. 

 

Punctul 2: Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor pentru prestările de 

servicii practicate de Serviciul Spaţii Verzi, Parcuri şi Peisagistică din cadrul 

Societăţii Comerciale Întreţinerea Peisagistică a Spaţiilor Verzi S.A. Giurgiu   

 
Domnul consilie Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget - finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget - finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Comisia de servicii publice. 
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Domnul consilier Cepraga Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Am cerut la comisie în loc de unele tarife să 

prezentăm devize. Au prezentat?  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: De la Spaţii Verzi era vorba de o comasare 

între tariful de săpat şi restul care prezenta şi achiziţia pomului şi plantarea efectivă, 

punerea pământului, ş.a.m.d. .Erau două tarife până la urmă pentru o operaţiune 

comună. 

Domnul Chivu Dragoş: Dacă vom prinde aceste tarife, dacă le comasăm atunci se 

va încărca Primăria cu obiectele respective. Noi am stabilit un  tarif, am luat mai multe 

oferte. Se va lua după cel mai mic după piaţă prezentarea devizului.  

Domnul consiler Stanciu Marius: Am înţeles asta. Referitor la costuri, problema 

şi discuţia era următoarea: Avem un cost pentru săpat groapă, discutăm în cazul ca atare. 

Săpăm o groapă şi avem cost separat de aceste costuri, ceea ce înseamnă achiziţia 

plantei şi toate celelalte operaţiuni. Discuţia a fost dacă se poate comasa cele două 

operaţiuni într-una singură şi să releve un singur preţ. În sensul ăsta.  

Domnul Chivu Dragoş: Adică tariful să cuprindă şi mâna de lucru. 

Domnul consilier Stanciu Marius: El de fapt nu e un tarif, e un deviz. 

Domnul Chivu Dragoş: Trebuie să discutăm asta cu acceptul contabilităţii şi al 

serviciilor. 

Domnul Primar Barbu Nicolae: Trebuia stabilite lucrurile astea de la comisie 

până acum. Oricum haideţi să vedem punctul de vedere al celor de la Direcţia de 

Servicii Publice. Cei care avizează până la urmă. Care este varianta? Cum luăm în 

considerare? Când vin cu factura la decontare? 

Domnul Căpitanu Valentin: Când vin cu factura la decontare s-a mers pe tarife. 

Au fost cazuri când nu a fost constituit un tarif, s-a mers pe deviz. 

Domnul Primar Barbu Nicolae: De ce mai e nevoie să aprobăm astăzi nişte tarife 

vin cu devize pentru fiecare lucrare. Şi atunci nu mai aprobăm toată lista cu devize pe 

lucrări. Pentru fiecare tip de lucrări cu pomul respectiv sau cu planta respectivă vor veni 

cu devizul respectiv. Fiindcă e greu să aprobi, eu nu ştiu ce au avut dânşii în gândire 

când au venit cu aceste tarife. Pomii şi sunt o diversitate de pomii, unii au un preţ, alţii 

au alt preţ, la fel şi cu plantele. Pot să spun că pentru anumite categorii de pomi e o 

anumită manoperă,fiindcă sapi o groapă de 1 m, depinde de mărimea pomului, iar 

pentru un arbust mic ornamental nu poţi să ai stabilit acelaşi tarif. Drept urmare eu zic 

acelaşi lucru, îmi pare rău că domnul Sârbu nu este astăzi prezent, cu dânsul discutasem 

lucrul acesta, eu zic să lăsăm anexa cu tarife, nu o mai aprobăm şi mergem şi spunem că 

pentru lucrurile care sunt să facă pe devuz de lucrări. Şi acolo ştim exact în deviz avem 

şi lucrarea respectivă pe normativ de lucrări. Putem să mergem aprobarea de tarif ca 

manoperă plus valoarea materialului aferent. Manopera o ştim, că e tarifată, că este 

normată şi ştiu exact. Haideţi să aprobăm numai prima, dacă nu este urgenţă. Săptămâna 

viitoare este o extraordinară. Aveţi timpul necesar? Azi e joi. Până marţi aveţi timpul 

necesar să faceţi? 

Domnul Chivu Dragoş: Da, avem timpul necesar. 
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Domnul Primar Barbu Nicolae: Asta discutăm. Se amână. Doriţi să o amînăm şi 

la extraordinară o aprobăm şi vine exact cu toate situaţiile pe fiecare în parte. Aş vrea ca 

la acest punct să se întrunească comisiile sau dacă aveţi materialul pregătit să daţi 

comiilor de specialitate să le verifice dacă mai sunt probleme iar până la extraordinară 

să avem şi un punct de vedere. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Supunem spre aprobare amânarea 

proiectului de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi 

hotărârea a fost amânată pentru şedinţa extraordinară. 

 

Punctul 3: Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului de lucrări practicate 

de Societatea Comercială Centrala Termică Giurgiu S.A. 

 
Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei buget - finanţe.  

Domnul consiler Stanciu Marius: Comisia de buget - finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consiler Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Domnul consilier Măroiu am o singură 

întrebare. În raporturile de aici ale comisiei semnate de domnul preşedinte de comisie 

Spoială e a doua oară când apare un aviz nefavorabil şi la cel dinainte şi dumneavoastră 

acum citiţi un aviz favorabil. E în neconcordanţă cu ce scrie aici şi văd că există destule 

motivaţii pentru avizul nefavorabil. Mă gândesc că e votat în comisie, nu dânsul 

personal. Care este propunerea comisiei o văd alta la mapă aici. Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Acelaşi lucru pentru Centrala Termică am 

discutat în comisia pentru supraveghere şi verificare poate să fie un tarif. Căutăm un 

articol de deviz. Şi pentru transport la fel. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Şi nu pot fi comasate practic. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Mergem pe articol de deviz şi la transport şi 

la supraveghere. Ce să stabilim aici că nu ştiu dacă vorbim la supraveghere, vorbim de 

materiale mi se pare un nou sens. Dacă supraveghez ce să consum materiale? Nu îşi are 

sensul. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Haideţi să-l amânăm şi pe acesta. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Practic nu trebuie o hotărâre de consiliu. Sunt 

articole de deviz pe care le aplicaţi conform lucrărilor pe care le faceţi.  Deci nu trebuie o 

hotărâre în consiliu atâta timp cât avem articole de deviz. 

Domnul Primar Barbu Nicolae: Cred că totuşi trebuie, fiindcă i-am delegat un 

serviciu şi până la urmă trebuie să ştim ce-i plătim. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Articol de deviz. Pentru verificare există 

articole de deviz pentru verificare. 
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Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: E delegat acest serviciu? Cel de prestare, 

supraveghere şi verificarea modului de exploatare a infrastructurii tehnico-edilitare. 

Domnul Primar Barbu Nicolae: Dacă ţinem cont de faptul că a fost înfiinţată să 

supravegheze şi să aibă un control asupra patrimoniului care l-al preluat de la Consiliul 

Judeţean, e trecut în Statutul dumnealor şi până la urmă în menirea pentru care a fost 

înfiinţată aceasta. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Domnul Primar dacă ne uităm aici, uitaţi ce 

scrie: supraveghere, verificare. Sunt operaţiuni care nu înseamnă că trebuie să folosesc 

materiale, 39,9 lei materiale. Ce materiale? Când supraveghez şi verific. Ce? N-am 

nimic. Eu decât verific. Dacă trebuie să intervin, este o altă operaţiune care şi repar 

ceva. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Mai doreşte cineva să ia cuvântul? 

Domnul Primar Barbu Nicolae: Să înţeleg că sunt probleme privind 

fundamentarea şi atunci îi lăsăm până marţi să-şi stabilească punctul de vedere al 

consiliului să nu stăm să modificăm acum că nici timpul nu-l avem necesar. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Cine este pentru amânare pentru şedinţa 

extraordinară? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a fost amânată. 

O abţinere. Domnul consilier Cepraga Sorin. 

 

Punctul 4: Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Regulamentului 

de organizare şi funcţionare a cimitirelor din Municiupiul Giurgiu, aprobat prin 

Hotarârea Consiliului Local nr.7 din data de 31 ianuarie 2013  

 
Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilierMăroiu Marian : Comisia juridică se abţine cu privire la acest 

proiect. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu : Discuţii? 

Domnul Primar Barbu Nicolae: Eu aş vrea să fac o discuţie şi dacă observaţi este 

a treia oară când îl repunem. Este punctul de vedere al notarilor. Astăzi la audienţe a 

avenit cineva cu un act de vânzare-cumpătrare din 1994, având la bază nişte documente 

de prin anii 1940, 1950 şi efectiv acel om nu mai poate acum dacă vrea să dezbată 

moştenirea sau să facă ceva, nu mai poate fiindcă notarii  ne-au transmis un punct de 

vedere ca să meargă în continuare cu procedura aceasta de transmitere, donaţie, 

testament s-au cum s-o mai numi. Ne-au transmis punctul de vedere pe care noi trebuie 

să ni-l însuşim în Regulamentul nostru privind cimitirele. Noi din ianuarie nu am luat 

nici un punct de vedere pentru că s-a tot amânat acestă dezbatere. Drept urmare şi noi şi 

dumnealor suntem puşi în această imposibilitate. E un punct de vedere. Iar ce preluăm 

noi este punctul de vedere al notarilor ca să deblocăm succesiunea sau ce se va întâmpla 

cu aceste locuri de veci. Deci nu s-a luat, deci nu sunt alte modificări decât în baza 

studiului regulamentului şi a codului civil. Camera notarilor ne-a transmis punctul 

dumnealor de vedere privind intrarea în legalitate cu transmiterea acestor locuri de veci. 

Din cauza aceasta am cerut încă odată şi vin în faţa dumneavoastră cu acest regulament. 

N-aş vrea să se transmită că iarăşi modificăm Regulamentul, că iar cine ştie ce se mai 
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întâmplă. Vreau să vă spun că aproape 60% s-a realizat în toate cimitirele din 

Municipiul Giurgiu o ordine privind înregistrarea privind identificarea locurilor de veci. 

Avem o informare, era la dosar. Persoana din cadrul serviciului respectiv are o problemă 

familială şi nu a putut veni. Era o informare privind starea cimitirelor, ţinând cont de 

faptul că nici domnul Spoială care a ridicat această problemă nu este prezent, cred că nu 

mai este necesar să o avem. Dar eu vă spun că prin această aducere la normal sau în 

concordanţă cu legislaţia şi cu Codul Civil aceste modificări care le facem nu vin decât 

să facă lumină în transmiterea acestui drept de folosinţă a locului de veci. Nu este un 

drept de proprietate asupra terenului ci asupra locului de veci, locului de înhumare şi tot 

ce s-a făcut pe acel loc. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Mulţumesc! Altcineva?  

Domnul adminstrator public Vucă Emil: Este de fapt o armonizare a 

Regulamentului cu dispoziţiile noului Cod Civil, exact cum a spus domnul Primar 

numai privind transmiterea dreptului de a folosi respectivele terenuri. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu : Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 5: Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor şi tarifelor pentru 

prestările de servicii practicate de Serviciul Cimitire şi Baze Sportive din cadrul 

Societăţii Comerciale Întreţinerea Peisagistică a Spaţiilor Verzi S.A Giurgiu  

 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Livi: Raportul comisiei de buget - finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget - finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu : Discuţii?  

Domnul consilier Vladu Alexandru: Suntem în aceeaşi situaţie şi vreau să vă spun 

că noi am ridicat această problemă la comisie şi de la comisie până astăzi a trecut 

aproape o săptămână. Am ridicat această problemă că nu putem să mergem pe tarife pe 

articole de deviz. Aveţi aici montat pisoar, montat lavoar, montat baterii, ş.a.m.d.. Sunt 

articole de deviz care sunt foarte clare, ce reprezintă materialul, ce reprezintă manopera. 

Nu aveţi decât să calculaţi, să intraţi într-o cărţulie din asta care prevede normativul 

respectiv şi e foarte simplu. Lucrăm pe deviz şi nu pe tarif. Eu vă dau ca idee. Numai la 

o baterie dacă mergem în comerţ găsim o plajă de la 20 de lei bateria până la 200, 300 

400 lei bateria. Nu putem să mergem pe un tarif. De care baterie luăm? De 20 lei? De 

200 lei? Deci mergem pe articole de deviz. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Aş propune să facem acelaşi lucru ca şi 

celelalte, ca să le armonizăm până marţi. Dacă sunteţi de acord pentru amânarea 
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proiectului de hotărâre pentru şedinţa extraordinară. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abţineri? În unanimitate de voturi hotarârea a fost amânată pentru şedinţa extraordinară. 

 

Punctul 6: Proiect de hotărâre privind înlocuirea şi desemnarea 

reprezentantului Societăţii Comerciale Administraţia Domeniului Public şi Privat 

Giurgiu S.A. în Adunarea Generală a Acţionarilor la Societatea Comercială 

Întreţinerea Peisagistică a Spaţiilor Verzi S.A. 

 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu : Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 7: Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Statutului 

Municipiului Giurgiu, aprobat prin Hotarârea Consiliului Local al Municipiului 

Giurgiu nr.242 din data de 04 noiembrie 2010 

 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilierCartojan Dan Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 8: Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local nr.378 din data de 22 decembrie 2005 privind acordarea unui ajutor 

financiar în sumă de 500 lei familiilor din Municipiul Giurgiu, care au convieţuit cel 

puţin 50 de ani 

 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu : Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget - finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget - finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu : Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 9: Proiect de hotărâre privind acordarea cadourilor de Crăciun pentru 

preşcolari şi elevii din şcolile cu clasele I – VIII din Municipiul Giurgiu 
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Domnul consilier Cartojan Dan Liviu : Raportul comisiei de buget - finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius : Comisia de buget - finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de învăţământ - cultură. 

Domnul consilier Ciobanu George: Comisia de învăţământ - cultură a acordat 

aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu : Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotarârea a fost aprobată. 

 

Punctul 10: Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării Bugetului de 

venituri şi cheltuieli al Societăţii Comerciale Întreţinerea Peisagistică a Spaţiilor 

Verzi S.A. Giurgiu, pe trimestrul IV 2013  

 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnu lconsilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget - finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget - finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu : Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 11: Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local nr.248 din 30 iulie 2009 

 
Domnul consilier Cartojan Dn Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu : Raportul comisiei de buget - finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius:  Comisia de  buget - finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supunem la vot proiectul de hotărâre prezentat.Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată.. 

 

Punctul 12: Proiect de hotărâre aprobarea încheierii unor contracte de 

închiriere pentru persoanele ce ocupă spaţiile cu destinaţia de locuinţă din Căminul 

C, situat în Municipiul Giurgiu, Şoseaua Sloboziei 

 
Domnul consilier Cartojan Dan Liviu : Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Comisia  juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu : Raportul comisiei de buget - finanţe. 
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Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget - finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate 

de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 13: Proiect de hotărâre aprobarea cesiunii Contractului de concesiune 

nr. 22.239 din data de 27 august 2001 

 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu : Raportul comisiei de buget - finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget - finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 14: Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de fezabilitate şi a 

principalilor indicatori tehnico – economici pentru execuţia obiectivului de investiţii 

„Eficientizarea sistemului de iluminat public stradal, arhitectural şi ambiental, în 

municipiul Giurgiu”; 

 
Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei buget - finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget - finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată.  

 

Punctul 15: Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării Bugetului de 

venituri şi cheltuieli al GIURGIU SERVICII LOCALE S.A., pe trimestrul IV 2013 

 
Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget - finanţe. 
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Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 16: Proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar 

Asociaţiei Judeţene de Fotbal Giurgiu 

 

Donmul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget - finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget - finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de învăţământ - cultură. 

Domnul consilier Ciobanu George: Comisia de învăţământ - cultură a acordat 

aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 17: Proiect de hotărâre privind aprobarea unui sprijin financiar 

Asociaţiei Judeţene de Fotbal Giurgiu 

 

Domnul consilier Crtojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Măroiu Marian : Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Aici ar trebui să facem nişte propuneri, 

pentru că nu sunt numirile în proiectul de hotărâre pentru Consiliul de Administraţie al 

Liceului Tehnologic Ion Barbu. Sunt două numiri. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Propun pe domnul Cioacă Ionuţ. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: A doua propunere. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Propun pe doamna Truică Liliana. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Pentru Liceul Tehnologic Ion Barbu mai 

există propuneri? Mai departe, pentru Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale 

Acad. Marin Voiculescu. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Propun pe domnul Oprişan Gigi. 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Eu sunt deja propus. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Altă propunere. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Propun pe doamna Ciulacu Mirela. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Pe doamna Ciulacu Mirela. Mai există altă 

propunere? Şi pentru Liceul Nicolae Cartojan. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Propun pe domnul consilier Stanciu Marius. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Pe domnul consilier Stanciu Marius.  

Mai există altă propunere? 
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Deci ţinând cont că sunt propuneri pe fiecare loc câte o propunere, supun la vot 

proiectul de hotărâre cu propunerile avute. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 18. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unei garsoniere din 

Blocul B49, situată în Municipiul Giurgiu, Şoseaua Sloboziei  

 
Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget - finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget - finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul Primar Barbu Nicolae: O singură problemă n-am vrut să mai fac, o să fie 

în referatul Direcţie Patrimoniu, cred ca s-a strecurat o greşeală de o virgulă sau, sau un 

zero la virgulă, la data punerii în funcţiune preţul de vânzare…. nu, nu …cred că sigur 

nu era un layd – back, e 5.213 lei, nu avea cum să fie 5.213 lei, o greşeală sigur, preţul 

acestui apartament la data puneri în funcţiune care a fost 2004 dacă nu mă înşel, cinci 

mii lei, chiar şi în preţuri vechi, cinci mii lei era o monedă atât, deci sigur e o greşeală, 

sigur e cincizeci şi ceva de mii, e în preţuri noi, zece doisprezece mii de euro, cam aşa, 

să ţineţi minte şi să faceţi modificarea, că la un moment dat o să citească cineva 

referatul şi o să zică, că banii aceştia îi avea şi el ca să cumpere. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 19. Proiect de hotărâre privind modificării Hotărârii Consiliului Local 

nr.39 din data de 25 februarie 2010 privind stabilirea criteriilor şi aprobarea 

punctajului în baza cărora se repartizează locuinţele sociale  

 
Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

   Punctul 20. Proiect de hotărâre privind valorii redevenţei în vederea 

concesionării directe a terenului în suprafaţă de 30,00 mp., situat în Municipiul 

Giurgiu, Piaţa Centrală, aferent Boxa nr.18 

 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu : Raportul comisiei de buget - finanţe. 
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Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget - finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu : Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu : Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 21. Proiect de hotărâre acordării unui sprijin financiar în sumă de 

3.000 lei, domnului Antoniu Florin din Giurgiu. 

 

Domnul consiler Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget - finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius. Comisia de buget - finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consiler Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de învăţământ - cultură. 

Domnul consilier Ciobanu George: Comisia de învăţământ- cultură a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 22. Proiect de hotărâre rectificării Bugetului centralizat al instituţiilor 

publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii şi subvenţii pe anul 2013 

 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget - finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget - finannţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu : Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a afost aprobată. 

 

Punctul 23.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea acordării unui sprijin 

financiar „Asociaţiei Implică-te pentru Viitor” 

 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget - finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget - finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consiler Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de învăţământ - cultură. 

Domnul consilier Ciobanu George: Comisia de învăţământ - cultură a acordat 

aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 
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Punctul 24. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea acordării unui sprijin 

financiar Asociaţiei pentru educaţia rromilor KHETANES  

 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget - finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget - finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consiler Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de învăţământ - cultură. 

Doamna consilier Truică Liliana: Comisia de învăţământ - cultură a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată.  

 

Punctul 25. Proiect de hotărîre privind aprobarea rectificării Bugetului local de 

venituri şi cheltuieli pe anul 2013 şi a Listei de investiţii aferente  

 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei de buget - finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget - finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de 

voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 26. Proiect de hotărîre privind achiziţionarea de servicii juridice pentru 

asistenţă juridică şi reprezentare în dosarul civil nr.2319/122/2012 

 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu : Discuţii? Să înţeleg că este vorba de acel 

diferend cu comuna Frăteşti. Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul de hotărâre 

prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a 

fost aprobată. 

 

Punctul 27. Proiect de hotărîre privind achiziţia de servicii juridice şi 

reprezentare în dosarul civil nr.5960/236/2010 

 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu : Raportul comisiei de buget - finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget - finanţe a acordat aviz 

favorabil. 
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Domnul consilier Cartojan Dan Liviu : Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 28. Proiect de hotărîre privind aprobarea Actului adiţional nr.3 la 

Contractul nr.18.044/12.10.2012 pentru delegarea gestiunii serviciului de alimentare 

cu energie termică către Societatea Comercială Global Energy Production S.A.  
 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu : Raportul comisiei de buget - finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget - finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu : Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 29. Proiect de hotărîre privind aprobarea preluării în administrare, a 

unor bunuri aflate în stare de funcţionare, din patrimoniul Municipiului Alexandria 

şi administrarea Consiliului Local al Municipiului Alexandria, în patrimoniul 

Municipiului Giurgiu şi administrarea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu  

 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu : Raportul comisiei de buget - finanţe. 

Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget - finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu : Discuţii?  

Domnul Primar Barbu Nicolae: Consiliul Local al municipiului Alexandria ne 

pune la dispoziţie întreg sistemul de modernizat pe care dânşii l-au avut, întregul lor 

sistem centralizat de încălzire. Acelaşi lucru l-au făcut şi dumnealor în urmă cu vreo 10 

ani, 7, 8 ultimii ani, şi-au modernizat sistemul de încălzire, faptul că preţul a fost mare 

populaţia nu a putut suporta, nu a plătit, au fost debranşaţi şi în momentul acesta tot ce 

au investit în ultimii ani, ni se dau nouă gratuit să le folosim noi în continuare. De ce am 

vrut să dau exemplul acesta. De 4 – 5 ani şi municipalitatea oraşului face investiţii foarte 

mari cu fonduri guvernamentale şi cu fonduri locale să modernizeze întreg sistemul de 

furnizare a energiei termice în cartiere. Şi în fiecare an procesul sau hotătârea dinainte s-

a referit exact la substaţiile, punctele termice care au fost modernizate şi care se transmit 

în folosinţă operatorului privat privind furnizarea de energie termică a oraşului. În 

momentul acesta există o tendinţă de a se debranşa şi a trece pe sistem alternativ, chit că 

ne convine nouă sau nu ne convine în ţara aceasta există un drept al fiecăruia de a-şi 

asigura şi de a decide el ce e mai bine pentru el. Am înceract anul acesta să micşorăm 

preţul sau să suportăm o parte din preţul care a ieşit din furnizarea de energie sau din 
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producţia de energie, transport şi distribuţie, să-l suporte Consiliul Local şi nu este 

efortul mic, este aproape de 50 miliarde bani vechi. Dar l-am ţinut acest sistem tocmai 

ca să nu ajungem în situaţia oraşului Alexandria când nu au decât 1000 de apartamente, 

mai au în acest moment şi tot ce au investit în ultimi 4, 5, 6 ani , acum nu-şi mai justifică 

utilitatea. Încercăm şi prin investiţiile care se fac să reuşim să avem un preţ acceptabil şi 

sustenabil al energiei termice şi dacă cele două investiţii se vor realiza, acelea prin 

biomasă paie şi biomasă lemn şi care vor avea un cost mult mai mic sau un cost de 

producţie. Dacă proiectul care îl avem de modernizare şi a sistemului de transport şi 

distribuţie va fi finalizat şi eu cred că neavând pierderi care le avem în acest moment, 

având şi un cost mai mic, acel preţ al energiei termice furnizat populaţiei să fie 

sustenabil şi populaţia să şi-l poată permite. În blocurile în care s-au racordat la energia 

termică şi fac parte din proiectul de modernizare al instalaţiai termice ele se vor face în 

continuare. Au mai rămas 2, 3, 4 apartamente, suntem obligaţi să le oferim. De ce le 

ţinem? Ca o alternativă, findcă preţul la gaze are o creştere ascendentă de câţiva ani şi 

va continua şi în anii următori. Preţurile de furnizare în regim individual vor fi foarte 

mari. Că ne referim la energia electrică, la gaze naturale sau alte surse de încălzire vor fi 

cu atât mai scumpe decât sistemul centralizat, dacă este făcut pe principiul acesta al 

cogenerării şi pe preţuri mici. Drept urmare eu zic că am preluat şi le mulţumim pe 

această cale administraţiei municipiului Alexandria că au dorit să ne pună la dispoziţie 

tot sistemul dumnealor de alimentare cu energie termică. Sunt instalaţii, domnul 

Cepraga le-a văzut, unele noi, unele care au lucrat un an sau doi, aceste instalaţii le vom 

adapta în anumite investiţii pe care noi dorim să le facem, deci în loc să mai suportăm 

din surse proprii sau din surse atrase, această investiţie vom folosi instalaţiile care le 

luăm. Să le luăm pe măsură ce avem nevoie de ele. O să trebiuască să le luăm să le 

ducem undeva. Dar avem de lucru cu demontare lor, cu aşezarea, cu inventarierea, 

marcarea, însemnarea tuturor obiectelor şi înregistrarea lor într-un registru şi într-un 

container le băgăm pe fiecare în parte şi le ştim exact. Aici avem containerul cu centru 

cutare, cu postul cutare de transformare, cu tot ceeace ne trebiue. Acesta este lucrul care 

am vrut în primul rând mulţumirea către administraţia oraşului şi dorinţa municipalităţii 

de a păstra sistemul centralizat. Este necesar findcă dacă ştim că mâine toată populaţia 

trece pe alimentare cu gaze e o problemă. Dar dacă ştim că mâine 90 
0
/0 din populaţia 

oraşului trece pe alimentare cu gaze şi noi rămânem să furnizăm pentru 10 vom avea 

aceleaşi costuri care le avem acum, pentru 30, 40 sau 50 
0
/0. Aici este cea mai mare 

problemă. Vă mulţumesc!   

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Supun la vot proiectul de hotărâre 

prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi hotărârea a 

fost aprobată. 

 

Punctul 30. Proiect de hotărîre privind aprobarea participării Municipiului 

Giurgiu, în calitate de partener, la organizarea Târgului de produse tradiţionale, cu 

ocazia sărbătorii Sfântului Nicolae 

 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu : Raportul comisiei de buget - finanţe. 
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Domnul consilier Stanciu Marius: Comisia de buget - finanţe a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu : Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

 

Punctul 31. Proiect de hotărîre privind aprobarea modificării Organigramei şi 

Statului de funcţii ale Centrului Cultural Local „Ion Vinea” Giurgiu 

 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Măroiu Marian: Comisia juridică a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu : Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În 

unanimitate de voturi hotărârea a fost aprobată. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu – Haideţi să vorbim şidespre solicitarea 

doamnei Cralevici Gabriela şi după care trecem la alegerea noului preşedinte. Este o 

solicitare a doamnei Cralevici Gabriela Felicia privind participarea la şedinţa Consiliului 

Local al Municipiului Giurgiu. Aţi avut în mapă adresa doamnei şi dacă putem să o 

supunem le vot. 

Domnul Primar Nicolae Barbu: Haideţi să vă spun. Doamna Cralevici a fost în 

audienţă şi la Primar şi la Viceprimar şi la Secretar. Dumneaiei ne -a explicat gradual 

anumite prebleme, cât dumneaiei a înţeles din ceeace noi  am xeplicat, fiecare 

funcţionar, fiecare persoană, inclusiv viceprimarii şi inclusiv eu, la cele ridicate i-am dat 

răspunsul respectiv, i-am cerut părerea dumneaiei de a publica pe site-ul Primăriei şi pe 

adresa Primăriei acel interviu care la avut la audienţă şi am cerut dreptul scris, acordul 

scris, fiindcă ne-a cerut înregistrarea audienţei să o aibă şi dumneaiei. I l-am oferit şi l-

am pus şi pe site-ul Primăriei acestă înregistrare. E vorba despre una din multele 

probleme, este vorba, dacă Primăria a realizat un studiu privin înmulţirea ţânţarilor, ca 

să ştim cum să-i combatem şi multe alte probleme pe care dumneaiei le-a ridicatla 

audienţă. Cere prin această solicitare şi era adresată atât primarului cât şi domnului 

preşedinte de şedinţă şi domnului secretar, către Consiliul Local, doreşte să participe la 

şedinţele Consiliului. E dreptul Primarului de a permite acceptul. Dumneaiei s-a adresat 

Consiliului, este şi dreptul Consiliului de a-i permite accesul. 

Domnul Secretar Roşu Petre – Dânsa dacă aţi văzut în informarea asta, face apel 

că şedinţele sunt publice. Este o nuanţă în Lege. Şedinţele sunt publice, dar este o 

diferenţă între şedinţa publică şi a asista la o şedinţă, art.52 enumeră persoanele care pot 

participa pe lângă prefect, secretar de stat, senator, orice altă persoană intere sată. Deci, 

dânsa ar trebui să-şi dovedesacă interesul să meargă la domnul Primar. Aşa oricine de 

pe stradă, dacă astăzi e şedinţă pot veni şi umple salaaici. Nu trebuie să acceptăm 

publicitatea sedinţei. Dacă are un interes pe ordinea de zi, cere acordul, este invitată şi 

participă ca să susţină un punct de vedere în acel punct pe ordinea de zi, asta înseamnă 

să participe sau să asiste. Că publicitatea e una, a asista e altceva.  
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Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Sunt transmise aceste şedinţe, deci asta 

înseamnă caracter public până la urmă. Din ce înţeleg de aici, solicită participarea la 

oricare din şedinţele Consiliului Local. 

Domnul Primar Nicolae Barbu: Vă rog să-mi permiteţi să-i adresez ca un 

răspuns. Dacă pe ordinea de zi, care este publică şi este afişată, are un interes, poate 

participa. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Mulţumesc! Revenim şi la proiectul de 

hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă în perioada decembrie 2013 – 

februarie 2014.  

 

Punctul 32. Proiect de hotărîre privind alegerea preşedintelui de şedinţă al 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu pentru perioada decembrie 2013 – 

februarie 2014 

 
Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Vă rog, propuneri. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Propun pe domnul conslier Cioacă Ionuţ. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Pe domnul Cioacă Ionuţ. Mai sunt alte 

propuneri? 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Supun la vot pentru propunerea cu domnul 

consiler Cioacă Ionuţ. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi 

hotărârea a fost aprobată. 

 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Vă mulţumesc, declar şedinţa închisă. 

 

 Nemaifiind probleme, şedinţa se încheie la ora 14
50

. 

 

 
 

 

 P R E Ş E D I N T E, 

 

              Cartojan Dan Liviu                                                SECRETAR, 

 

                                                Roşu Petre  

     

 

                                                                                                                  

                                                                                                                 

 

                                                                                                   ÎNTOCMIT, 

 

          Vîrbănescu Carmen 


